
Rada Gminy w Czerminie 
Radni-Sesja 

Protokół nr 8 

Z VIII Sesji Rady Gminy w Czerminie, która odbyła się w dniu 28 marca 2019 w sali 

posiedzeń Urzędu Gminy Czermin. 

Obrady rozpoczęto 28 marca 2019 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:30 tego samego 

dnia, a przewodniczył im radny Jan Myjak. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Małgorzata Banik 

2. Mirosław Bugaj 

3. Ryszard Bukała 

4. Wiesław Czaja 

5. Sylwester Kiełbasa 

6. Władysław Kukliński 

7. Jan Myjak 

8. Paweł Pisarczyk 

9. Jan Polak 

10. Władysław Soboń 

11. Robert Strycharz 

12. Dariusz Wójtowicz 

13. Tomasz Zając 

14. Jan Ździebło 

15. Mariusz Żelazko 

Ponadto: 

1. Wójt Gminy Czermin – Sławomir Sidur 

2. Sekretarz Gminy – Bogusław Peret 

3. Skarbnik Gminy – Sławomir Orłowski 

4. Dyrektor CUW – Janina Ćwięka 

5. Pracownik UG ds. gospodarki gruntami – Katarzyna Basztura 

1. Otwarcie VIII Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

Pan Przewodniczący otworzył VIII Sesję Rady Gminy, stwierdził kworum do podejmowania 

prawomocnych uchwał, oraz powitał wszystkich uczestników posiedzenia. 

 

2. Złożenie ślubowania przez radnego Rady Gminy w Czerminie. 
Pan Przewodniczący - w związku z tym, że 24 marca odbyły się w naszej gminie wybory 

uzupełniające do Rady Gminy poproszę Przewodniczącą Gminnej Komisji Wyborczej Panią 

Marlenę Kokoszka o wręczenie zaświadczenia o wyborze nowo wybranemu radnemu Rady 

Gminy w Czerminie. 

Przystąpiono do ceremonii złożenia ślubowania przez nowo wybranego radnego.  



Pan Przewodniczący poprosił wszystkich o powstanie i odczytał rotę ślubowania.  

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i 

mieszkańców.”  

Radny Kiełbasa – „Ślubuję” 

Pan Przewodniczący pogratulował nowo wybranemu radnemu. - Stwierdzam, że radny złożył 

ślubowanie i objął mandat radnego Rady Gminy w Czerminie .  

 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie VIII Sesji Rady Gminy w Czerminie 

2. Złożenie ślubowania przez radnego Rady Gminy w Czerminie. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad 

4. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji 

5. Informacja Wójta z działalności między sesjami i wydanymi zarządzeniami 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu 

Województwa Podkarpackiego na realizację zadania publicznego (droga) 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu 

Województwa Podkarpackiego na realizację zadania publicznego (chodnik) 

9. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w 

Czerminie. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć, przyznania zwolnienia od 

obowiązku realizacji zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 

nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze oraz określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli 

niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. – Karta 

Nauczyciela zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 

Czermin. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad i kryteriów rekrutacji do publicznych 

szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Czermin. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów wraz z liczbą punktów oraz 

dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia obowiązujących na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych 

w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Czermin. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Czermin oraz określenia granic obwodów publicznych 

szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019 r. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zasad odpłatności za świadczenia udzielane przez 

publiczne przedszkola i oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych prowadzone 

przez Gminę Czermin. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie w drodze 

przetargowej do sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie w drodze 

bezprzetargowej do sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego. 



17. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

gminnych na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie i nabycie nieruchomości 

mienia komunalnego, celem zamiany 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego komisji stałych Rady Gminy 

w Czerminie 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji 

22. Interpelacje i zapytania radnych 

23. Zamknięcie obrad. 
 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Władysław Soboń, Robert Strycharz, 

Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Jan Polak 

 

4. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Władysław Soboń, Robert Strycharz, 

Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Jan Polak 

 

5. Informacja Wójta z działalności między sesjami i wydanymi zarządzeniami. 

 

Pan Wójt – w okresie międzysesyjnym wydano następujące: 

- 17/2019 – w sprawie zmian w budżecie gminy, 

- 18/2019 – w sprawie ustalenia podstawowych założeń i kierunków w zakresie 

bezpieczeństwa, zarządzania kryzysowego i obrony cywilnej gminy Czermin, 

- 19/2019 – w sprawie zmian w budżecie gminy, 



- 20/2019 – w sprawie wprowadzenia Regulaminu audytu wewnętrznego w Urzędzie 

Gminy Czermin i jednostkach organizacyjnych 

- 21/2019 – w sprawie wprowadzenia Księgi Procedur audytu wewnętrznego w Urzędzie 

Gminy Czermin i jednostkach organizacyjnych, 

- 22/2019 – w sprawie zmiany zarządzenia własnego nr 27/2007 w sprawie powołania 

komisji zdrowotnej do rozpatrywania wniosków o pomoc zdrowotną dla nauczycieli, 

ustalenia zasad jej pracy oraz określenia wzorów wniosku do przyznania tej pomocy, 

- 23/2019 – w sprawie zmian w budżecie gminy, 

- 24/2019 – w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli 

pobieranej przez uczelnie oraz ustalenia specjalności i form kształcenia nauczycieli 

prowadzonej przez uczelnie, na które dofinansowanie jest przyznawane w 2019r. 

 

Podpisane umowy: 

- 26/2019 – w sprawie przeprowadzenia audytu 

- 27/2019 – w sprawie dotacji dla LKS „ VICTORIA” Czermin 

- 28/2019 – w sprawie dotacji dla LKS „BARKA” Breń Osuchowski 

- 29/2019 – w sprawie dotacji dla LKS „WIŚNIA” Trzciana 

- 30/2019 – w sprawie dotacji dla KS „GALAXIA” Czermin 

- 31/2019 – w sprawie dotacji dla PCPR Mielec 

- 32/2019 – w sprawie rozbudowy kanalizacyjnej Czermin – Nowa Wieś 

- 33/2019 – w sprawie wykonania projektu sieci wodociągowej Czermin – Nowa Wieś 

- 34/2019 – w sprawie wykonania Studium PSZOK Czermin 

- 35/2019 – w sprawie obsługi informatycznej wyborów uzupełniających do Rady Gminy 

- 36/2019 – w sprawie obsługi technicznej wyborów uzupełniających do Rady Gminy 

- 37/2019 – w sprawie remontu drogi gminnej w Łysakowie. 

Ponadto poinformował, że odbyło się spotkanie radnych i sołtysów z udziałem posła 

Zbigniewa Chmielowca, Z-cy Komendanta Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej 

brygadiera Andrzeja Marczeni, Z-cy Komendanta Powiatowego PSP Mielec Łukasza 

Kapinosa i Prezesa Zarządu Oddziału Powiatowego Związku OSP RP - Franciszka 

Augustyna. Omawiano m. in. sprawy potrzeb i pomocy w realizacji zadań straży pożarnej 

oraz zadań służących społeczności całej gminy. 

Podziękował radnemu Bugajowi za wykonanie prac porządkujących kable mikrofonowe 

na sali posiedzeń. 

Radny Soboń zadał pytanie dotyczące przyłączy kanalizacyjnych w Czerminie. 

Pan Wójt – projekt na Nowej Wsi – dalsza część kanalizacji w kierunku Rzędzianowic. 

Radna Banik – w sprawie remontu drogi w Łysakowie. 

Pan Wójt – wykonano remont drogi prowadzącej do starszej osoby, do której przyjeżdża 

samochód dowożący do Dziennego Domu Seniora w Sadkowej Górze. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały. 

Radny Bukała zapytał o przeznaczenie kwot 9 000,00 zł na straże i 20 000,00 zł na kulturę 

fizyczną. 

Pan Skarbnik – 20 000,00 na place zabaw, 9 000,00 na tor przeszkód. 

Radny Myjak – w związku z organizacją zawodów strażackich budowa toru bojowego jest 

skomplikowana i nie można go samemu zrobić. Będą zawody w Chorzelowie i prosiliśmy 

wójta o wydzielenie tych środków na zakup toru, do którego przymierzaliśmy się już kilka 

lat. Do tej pory wypożyczaliśmy z innych gmin. 

Radny Bukała – czy inne jednostki będą mogły z tego korzystać? 



Radny Myjak – to będzie dla wszystkich jednostek z całej gminy. 

Radny Zając – drużyny młodzieżowe wysyłane na zawody to uczniowie naszych szkół. 

Radna Banik – proszę o wyjaśnienie kwoty 13 500,00 zł. 

Pan Skarbnik – złożono wniosek na dofinansowanie pływalni. Czekamy na umowę. 

Zajęcia mają się zaczynać w tym tygodniu. Dotyczy to uczniów z całej gminy. 

Radny Pisarczyk przedstawił opinie komisji budżetowej, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Władysław Soboń, Robert Strycharz, 

Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Mariusz Żelazko 

PRZECIW (1) 

Jan Ździebło 

NIEOBECNI (1) 

Jan Polak 

Uchwała Nr VIII/39/2019 – jak załącznik do protokłu. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu 

Województwa Podkarpackiego na realizację zadania publicznego ( droga 

wojewódzka) 

Projekt uchwały odczytał pan Skarbnik. 

Radny Myjak – w związku z tym, że otrzymaliśmy promesę na drogę wojewódzką w 

kwocie 400 tys. zł. Marszałek poprosił o wydzielenie dodatkowych 50 tys. zł na pomoc w 

realizacji tego zadania. Łączna kwota pomocy – 100 tys. zł. 

Opinia komisji budżetowej - pozytywna 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa 

Podkarpackiego na realizację zadania publicznego ( droga wojewódzka).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Władysław Soboń, Robert Strycharz, 

Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Jan Polak 

Uchwała Nr VIII/40/2019 – jak załącznik do protokołu 

 

 



8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu 

Województwa Podkarpackiego na realizację zadania publicznego (chodnik - Otałęż) 
Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały. 

Radny Myjak – sytuacja jest podobna jak w przypadku drogi. Dostaliśmy promesę na 

22 500,00 zł i Marszałek prosi o dołożenie tej samej kwoty – 22 500,00 zł 

Pani Polak zapytał, co z chodnikiem w Woli Otałęskiej. 

Radny Myjak – na tą chwilę nic. 

Pan Pisarczyk przedstawił opinie komisji budżetowej, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa 

Podkarpackiego na realizację zadania publicznego (chodnik - Otałęż).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Dariusz Wójtowicz, 

Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Władysław Kukliński 

NIEOBECNI (1) 

Jan Polak 

Uchwała Nr VIII/41/2019 – jak załącznik do protokołu. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w 

Czerminie 

Pani Ćwięka odczytała projekt uchwały. 

Radny Myjak poinformował, że w tym temacie odbyły się 2 posiedzenia komisji 

oświatowej. Przedstawiono opinię rad pedagogicznych i związków zawodowych. 

Radny Zając zapytał, czy nie byłoby zasadne podjęcie wcześniej uchwały intencyjnej. 

Pani Ćwięka – nie. 

Radny Czaja przedstawił opinie komisji oświatowej, która jest pozytywna (przy jednym 

głosie wstrzymującym się) 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Czerminie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Władysław Soboń, Robert Strycharz, 

Dariusz Wójtowicz, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Zając 



NIEOBECNI (1) 

Jan Polak 

Uchwała Nr VIII/42/2019 – jak załącznik do protokołu. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć, przyznania zwolnienia od 

obowiązku realizacji zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 

nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze oraz określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli 

niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982r. - Karta 

Nauczyciela zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 

Czermin 

Treść projektu uchwały odczytała pani Ćwięka. 

Opinia Komisji oświatowej – pozytywna – jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć, przyznania zwolnienia od obowiązku realizacji 

zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom, którym powierzono 

stanowiska kierownicze oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć dla nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982r. - 

Karta Nauczyciela zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 

Czermin.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Władysław Soboń, Robert Strycharz, 

Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Jan Polak 

Uchwała Nr VIII/43/2019 – jak załącznik do protokołu. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad i kryteriów rekrutacji do publicznych 

szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Czermin 
Pani Ćwięka odczytała projekt uchwały. 

Radny Czaja – opinia komisji oświatowej – pozytywna – jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad i kryteriów rekrutacji do publicznych szkół 

podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Czermin.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Władysław Soboń, Robert Strycharz, 

Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Jan Polak 

Uchwała Nr VIII/44/2019 – jak załącznik do protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów wraz z liczbą punktów oraz 

dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia obowiązujących na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych 

w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Czermin 
Projekt uchwały odczytała pani Ćwięka. 

Opinia Komisji Oświatowej – pozytywna – jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów wraz z liczbą punktów oraz 

dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia obowiązujących na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w 

publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Czermin.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Władysław Soboń, Robert Strycharz, 

Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Jan Polak 

Uchwała Nr VIII/45/2019 – jak załącznik do protokołu. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Czermin oraz określenia granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 2019 roku 

Projekt uchwały przedstawiła pani Ćwięka. 

Radny Myjak – uchwałę podejmujemy na rok szkolny 2019/2020 i jest wiążąca na 

następny rok szkolny. 

Komisja oświatowa wyraziła opinie pozytywną przy jednym głosie wstrzymującym.. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Czermin oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych od dnia 1 września 2019 roku.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Małgorzata Banik 

NIEOBECNI (1) 

Jan Polak 

Uchwała Nr VIII/46/2019 – jak załącznik do protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zasad odpłatności za świadczenia udzielane przez 

publiczne przedszkola i oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych prowadzone 

przez Gminę Czermin. 
Pani Ćwięka odczytała projekt uchwały. 

Komisja oświatowa wyraziła opinie pozytywną – jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zasad odpłatności za świadczenia udzielane przez publiczne 

przedszkola i oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych prowadzone przez Gminę 

Czermin..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Władysław Soboń, Robert Strycharz, 

Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Jan Polak 

Uchwała Nr VIII/47/2019 – jak załącznik do protokołu. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie w drodze 

przetargowej do sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego 
Pani Basztura odczytała projekt uchwały. 

Radny Myjak poinformował, że do sprzedaży działek opinia rad sołeckich nie jest 

wymagana, ale rada gminy opiera się na tych opiniach i jeżeli są negatywne wstrzymuje 

się od sprzedaży. 

Pan Soboń przedstawił opinie Komisji Rolnictwa, Komunikacji i Ochrony Środowiska, 

która jest pozytywna. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie w drodze przetargowej do 

sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 



Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Władysław Soboń, Robert Strycharz, 

Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Jan Polak 

Uchwała Nr VIII/48/2019 – jak załącznik do protokołu. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie w drodze 

bezprzetargowej do sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego. 

Pani Basztura odczytała projekt uchwały. 

Radny Myjak - to są małe działki, które nadają się tylko na poszerzenie działek 

sąsiadujących. 

Opinia Komisji rolnictwa - pozytywna 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie w drodze bezprzetargowej 

do sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Władysław Soboń, Robert Strycharz, 

Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Jan Polak 

Uchwała Nr VIII/49/2019 – jak załącznik do protokołu. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

gminnych na rzecz ich użytkowników wieczystych 

Projekt uchwały odczytała pani Basztura 

Radny Soboń – opinia komisji rolniczej – pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

gminnych na rzecz ich użytkowników wieczystych.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Władysław Soboń, Robert Strycharz, 

Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Jan Polak 

Uchwała Nr VIII/50/2019 – jak załącznik do protokołu. 

 



18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie i nabycie nieruchomości 

mienia komunalnego celem zamiany. 

Treść projektu uchwały odczytała pani Basztura. 

Pan Wójt – rada sołecka z Brnia zwróciła się z wnioskiem o zamianę działek, celem 

poszerzenia boiska sportowego. Rada wyasygnowała środki na piłko-chwyty, których 

wcześniej nie było gdzie zamontować. Rada sołecka proponowaną zamianę opiniuje 

pozytywnie. 

Radny Myjak – na komisji rolnictwa wprowadzono zapis, aby działka przeznaczona dla 

gminy była uprzątnięta z pni. 

Radny Soboń – opinia komisji rolnictwa – pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie i nabycie nieruchomości mienia 

komunalnego celem zamiany.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Władysław Soboń, Robert Strycharz, 

Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Jan Polak 

Uchwała Nr VIII/51/2019 – jak załącznik do protokołu. 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

Projekt uchwały odczytała pani Basztura. 

Pan Wójt – na posiedzeniu komisji rolnictwa omawialiśmy zakup działek, na których 

zlokalizowany jest budynek GS. Nabycie pozwoli uregulować stan prawny budynku oraz 

wpłynie na pozyskanie nowej bazy lokalowej pozwalającej usprawnić funkcjonowanie 

urzędu. Działki w Otałęży też mają być nabyte od GS-u na potrzeby budowy 

pełnowymiarowego boiska piłkarskiego. Kupując te działki nie będziemy się zbliżać do 

strug w Otałęży. 

Radny Czaja – co z placem po byłym boisku w Otałęży. 

Pan Wójt – sprzedane w ubiegłym roku. 

Radny Wójtowicz przypomniał, że środki ze sprzedaży boiska miały być przeznaczone dla 

Otałęży na budowę nowego. 

Radny Soboń – opinia komisji rolnictwa – pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 



Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Władysław Soboń, Robert Strycharz, 

Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Jan Polak 

Uchwała Nr VIII/52/2019 – jak załącznik do protokołu. 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego komisji stałych Rady 

Gminy w Czerminie 

Radny Myjak – w związku z tym, że mamy nowego radnego, musimy dokonać zmiany 

składu komisji. Radny Kiełbasa zajmie miejsce po swoim poprzedniku. Jest propozycja, 

aby skład komisji oświatowej i rolniczej zwiększyć o 1 osobę, tak, ażeby każdy radny był 

w 2 komisjach stałych. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego komisji stałych Rady Gminy w 

Czerminie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Władysław Soboń, Robert Strycharz, 

Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Wójtowicz 

NIEOBECNI (1) 

Jan Polak 

Uchwała Nr VIII/53/2019 – jak załącznik do protokołu. 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji 
Radny Myjak – w przypadku tej uchwały zamieniamy poprzedniego radnego na nowo 

wybranego radnego Sylwestra Kiełbasę. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Władysław Soboń, Robert Strycharz, 

Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Jan Polak 



Uchwała Nr VIII/54/2019 – jak załącznik do protokołu. 

 

22. Interpelacje i zapytania radnych 
Radna Banik – mieszkańcy zgłaszają potrzebę przeglądu dróg gminnych w Łysakowie. Są 

drogi z dużymi dziurami, wysokimi lub zaniżonymi poboczami. Prośba mieszkańców o 

zamontowanie latarni na słupach 45/5 i 48/5. Kolejna sprawa – na wprost p. Obary leży 

potrącony lis – proszę o interwencję. 

Pan Wójt – co do dróg gminnych przeglądu dokonujemy na bieżąco. Na drodze przez 

Wrzoski są zniszczenia. Jest parę takich dróg. – Oświetlenie uliczne – to kolejne 

zgłoszenie. W budżecie mamy ok 35 tys. zł. Są przygotowywane projekty w Woli, Brniu i 

Ziempniowie. Obawiam się, że ta kwota nie będzie wystarczająca. Jeżeli będą środki, 

będziemy się zastanawiać. Co do padłego lisa – zgłosimy do zarządcy drogi. 

Radny Myjak  zaproponował zwołanie komisji rolniczej, celem dokonania przeglądu dróg. 

Radny Żelazko – czy gmina może zwrócić się o remont mostu np. na Wiśni. Wcześniej 

można było. 

Pan Wójt – wystąpimy do Wód Polskich z takim wnioskiem. 

Radny Strycharz – pieniądze na kluby są rozdysponowane. Przypominam o obiecanych 

bramkach i barierkach. 

Pan Wójt – będzie to realizowane. 

Radny Wójtowicz podziękował panu Wójtowi za zaangażowanie w staraniach o remont 

drogi wojewódzkiej. – Droga ta nie służy tylko Otałęży. Będzie służyć wspólnemu celowi. 

Radny Soboń nawiązał do tematu spotkania w sprawie przeglądu dróg. Zapytał, czy jest 

przewidziana dokumentacja na oświetlenie w stronę p. Abramowicza. 

Radny Myjak – tematu dróg nie będziemy odkładać. Spotkanie musi się odbyć w porze 

letniej. 

Pan Wójt – temat oświetlenia ulicznego poruszany był na zebraniu wiejskim w Czerminie. 

Musimy wybierać priorytety. Są mieszkańcy, którzy czekają na oświetlenie kilkadziesiąt 

lat. Budżet na ten cel jest ograniczony. 

Poprosił o robocze posiedzenie, w celu uzgodnienia planu pracy na drogach, bo ogłaszane 

będą przetargi. 

Poinformował, że wpłynęło pismo z PZDW w sprawie złożonego wniosku dotyczącego 

obwodnicy w Trzcianie. Wnioski zostały wysłuchane i jest zapewnienie o ich realizacji. 

Treść pisma zostanie umieszczona na stronie internetowej gminy. 

Radny Myjak odniósł się do tematu oświetlenia. – Zakład energetyczny robi teraz 

przyłącza ziemią. Ja jestem zwolennikiem robienia na słupach. Stwarza to sytuację, że nie 

mamy na czym wieszać lamp, musimy sami stawiać słupy i przygotowywać dokumentację. 

Radny Czaja zwrócił się do Wójta z pytaniami w sprawie: 

- przystanku w Trzcianie, 

- oświetlenia ulicznego, o którym wspominał radny Soboń, 

- lustra od strony Domu Strażaka w Czerminie, 

- koszt zakupu progu zwalniającego. 

Pan Wójt – słupy nadają się do wykorzystania. Wystąpimy do ZE i będziemy się 

zastanawiać nad projektem. Koszt progu zwalniającego – ok 6 000,00 zł z oznakowaniem. 

Co do lustra – wystąpiliśmy do Komisji Bezpieczeństwa Zarządu Powiatowego, ale nie 

mamy odpowiedzi. 

Radny Bukała – w sprawie obwodnicy i pasu technicznego. – Czy to będzie droga, czy pas 

zieleni? Kto będzie właścicielem? 

Pan Wójt – właścicielem będzie Wojewódzki Zarząd Dróg. Korzystać będzie mógł każdy 

użytkownik. 



Pan Cisło – czy i kiedy powstanie chodnik od ronda na Dąbrówkę. Droga tam jest 

niebezpieczna. Oświetlenie przy Drodze Pańskiej – samochody wpadają do rowu, droga 

jest nieoznakowana ( droga wewnętrzna). 

Pan Wójt – co do oświetlenia – sytuacja analogiczna jak w Czerminie i Łysakowie. W 

kwestii oznakowania – można zamontować taki znak. Jeśli chodzi o chodnik to o 

odpowiedź proszę pana Pereta. 

Pan Peret przedstawił 2 wnioski, jakie sformułował w temacie remontu dróg powiatowych 

i chodników przy drogach powiatowych. – Starosta zapewnia, że podjęte będą działania 

pozwalające utrzymać właściwy stan dróg. Co do chodników – będzie dokonany przegląd i 

usterki będą usunięte. Wraz z Wójtem prosiliśmy o ujęcie  w planach drogi w Brniu wraz z 

przepustem. 

Radny Czaja podziękował za złożone wnioski i przypomniał o zgłaszanym 

niebezpiecznym dołku na drodze powiatowej koło szkoły w Trzcianie. – Droga ta 

niedawno była robiona. 

Pan Wójt – drogi powiatowe nie mają odpowiedniej podbudowy na taki ciężar 

samochodów. 

Radna Banik – w sprawie strajku nauczycieli. 

Pan Sekretarz – referendum przeprowadzono w Czerminie, Brniu i Otałęży. W Brniu, ze 

względu na frekwencje było nieważne. W Czerminie i Otałęży przygotowują się do 

strajku. 

Radny Ździebło – w sprawie drogi na Betoniarnię w Otałęży. – Droga nadaje się do 

remontu. 

Pan Wójt – z tego, co pamiętam, podbudowa tej drogi była odpowiednia, 2 warstwy 

asfaltu. Widocznie droga ta nie jest w stanie przyjąć takiego natężenia. 

Radny Strycharz – w sprawie przetargu na wymianę kotłów. 

Pan Wójt – przetarg rozstrzygnięty. Jeżeli wpłynie odwołanie będziemy procedować. 

Pan Cisło – w sprawie przesunięcia czasu świecenia lamp. 

Pan Wójt – ciężko znaleźć złoty środek. Nie ma możliwości, aby w Trzcianie włączało się 

inaczej niż np. w Otałęży. Jest jeden czas świecenia. Będziemy nad tym dyskutować. 

 

 

23. Zamknięcie obrad. 

Pan Przewodniczący zamknął obrady VIII Sesji Rady Gminy. 

 

Na tym protokół zakończono.  

                                                                                 Przewodniczący 

                                                                              Rada Gminy w Czerminie 

  

 

Przygotował(a): admin.1436.1288 Jadwiga Jasińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


